
 

Tisztelt Emlékkonferencia! Tisztelt Jelenlevők!  

 

Sajnálatos, hogy a pandémiás helyzet miatt nem tudok személyesen jelen lenni Dr. Koncz 

József főorvos úr emlékére szervezett konferencián.  

Szeretném azonban kifejezni tiszteletem munkássága iránt, és együttérzésem a család felé.  

Távozása nagy veszteség a családnak és a bölcsődei ellátásnak is, hiszen Főorvos úr rengeteget 

tett azért, hogy a szakmánk ma itt tart.  

A Magyar Bölcsődék Egyesülete létrejötte is egy ilyen kezdeményezésnek köszönhető, mert 

1996. július 10-én azért alakult meg, hogy a szakmai érdeképviselet még inkább biztosított 

legyen, hogy a bölcsődei szakma, ezáltal a gyermek érdekeit képviselni tudja.  

Küzdelmes, és nehéz évek jellemezték a megalakulás, működés kezdeti időszakát. Ezért is volt 

megtisztelő számomra, hogy amikor nyugállományba vonult, Főorvos úr engem ajánlott a 

Magyar Bölcsődék Egyesületének vezetésére. Egy jól működő, stabil szervezetet vettem át, 

amelyet azóta is, immár 15 éve felelőséggel, a lerakott alapokra tovább építkezve, 

eredményesen irányítok.  

A mai napon szakmánk meghatározó, karizmatikus egyéniségére emlékezünk, felidézzük a 

közösen megélt évek történéseit, Visszanézünk, megállunk és fejet hajtunk, mert valamennyi 

bölcsődei dolgozó számára példaértékű az tevékenység, amellyel ő hozzájárult hivatásának 

fejlődéséhez, megújulásához.  

Számtalan olyan együtt munkálkodás élményét tudnám most felsorolni, amelynek eredménye 

nagy jelentőségű a bölcsődei ellátás fejlesztésében, de most nem ez a tisztem, hanem hogy a 

Magyar Bölcsődék Egyesülete és a magam nevében is kifejezzem, Dr. Koncz József Főorvos 

úr emlékét tisztelettel megőrizzük.  
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